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Hei, 
      Vedrørende utbygging av Steinrøysåsen på Tyristrand       
  
Fikk via en kompis høre om siste vedtak i formannskapet, og ble helt sjokkert! 
Jeg synes det er utrolig arrogant av formannskapet å sette kommunedirektørens anbefaling til side. 

• Vedtaket er stikk i strid med nasjonale føringer om fortetting av sentrum og verning av utmark 
og dyrket mark. 

• Prognoser om befolkningsvekst frem mot 2035 viser, med tanke på allerede godkjente og ikke 
iverksatte prosjekter, at det ikke vil være behov for en slik utbygging på mange tiår.  

• Ved utbygging av Skjærdalsvika, som ikke vil ødelegge noe som helst, vil det forhåpentlig aldri bli 
behov for å ødelegge Steinrøysåsen. 

• Det eneste sentrumsnære og veldig mye brukte friluftsområdet blir for alltid borte. 
Kommunedirektøren har satt fingeren på alle de viktigste momentene, og formannskapets vurdering er 
helt uforståelig. Lukter masse lobbyvirksomhet lang vei!! 
  
Roger Østebø 
Tlf 41407410 
  


